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SENAT RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ

Zapis stenograficzny
(1978)

Wspólne posiedzenie
Komisji Gospodarki Narodowej (290.)

oraz Komisji Samorządu Terytorialnego
i Administracji Państwowej (235.)

w dniu 26 stycznia 2011 r.

VII kadencja



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 69. posiedzeniu Senatu do ustawy o zmianie
ustawy o transporcie drogowym.



(Początek posiedzenia o godzinie 19 minut 23)

(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Komisji Gospodarki Narodowej Jan
Wyrowiński)

Przewodniczący Jan Wyrowiński:

Otwieram posiedzenie Komisji Gospodarki Narodowej oraz Komisji Samorządu
Terytorialnego i Administracji Państwowej.

W porządku obrad mamy odniesienie się do wniosków zgłoszonych do ustawy
o zmianie ustawy o transporcie drogowym. Panowie senatorowie otrzymaliście zesta-
wienie tych wniosków w stosownym druku. Wniosków mamy trzynaście. Proponuję,
abyśmy odnosili się do nich punkt po punkcie.

Jeżeli chodzi o wniosek pierwszy, to jest to nasza wspólna poprawka, obydwu
komisji. Rząd reprezentowany przez pana dyrektora Bogdanowicza podtrzymuje swoje
poparcie, tak? Panowie senatorowie nie mają…

Kto jest za przyjęciem tej poprawki? (16)
Dziękuję. Stwierdzam, że poprawka uzyskała jednogłośne poparcie połączonych

komisji.
Poprawka druga.
Wobec niej rząd też podtrzymuje swoje poparcie, tak? Rozumiem. Nie ma in-

nych głosów.
Kto jest za przyjęciem tej poprawki? Bardzo proszę. (16)
Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie tej poprawki.
Teraz poprawka pana senatora Gruszki, zgłoszona w trakcie obrad, o ile się nie

mylę. Tak?
Panie Dyrektorze, bardzo proszę o odniesienie się do tej sprawy.

Dyrektor Departamentu Transportu Drogowego
w Ministerstwie Infrastruktury
Andrzej Bogdanowicz:

Jesteśmy za utrzymaniem w tym momencie zapisu ust. 2b łącznie z ust. 2a, czyli
tego, żeby w komisjach prowadzących egzaminy dla taksówkarzy nie zasiadały osoby
wykonujące taką działalność gospodarczą.

Przewodniczący Jan Wyrowiński:

Rozumiem.
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Biuro Legislacyjne nie ma uwag? Nie ma.
Pan senator Gruszka chce jeszcze w tej sprawie…? Nie, nie chce.
Zatem przechodzimy do głosowania.
Kto z państwa senatorów jest za poparciem poprawki zgłoszonej przez pana se-

natora Gruszkę, poprawki trzeciej? (6)
Kto jest przeciwny? (11)
Kto się wstrzymał? (0)
Dziękuję. Stwierdzam, że połączone komisje nie poparły tej poprawki.
Przechodzimy do poprawki czwartej.
Tu rząd podtrzymuje swoje poparcie, tak? Nie ma innych głosów.
Kto jest za poparciem tej poprawki? (17)
Dziękuję. Stwierdzam poparcie tej poprawki przez połączone komisje.
Nad poprawkami piąta i jedenastą należy głosować łącznie.
Bardzo proszę, Panie Dyrektorze o ewentualną…

Dyrektor Departamentu Transportu Drogowego
w Ministerstwie Infrastruktury
Andrzej Bogdanowicz:

Wstępnie już na posiedzeniu plenarnym pan minister Jarmuziewicz wyraził na-
sze zdanie do tego, że jest za utrzymaniem obecnego ustalenia co do limitu licencji.
W związku z tym jesteśmy przeciwko tej poprawce.

(Przewodniczący Jan Wyrowiński: Przeciwko obydwu tym poprawkom?
Przeciwko obydwu poprawkom, tak.

Przewodniczący Jan Wyrowiński:

Rozumiem.
Biuro Legislacyjne ma jakieś uwagi? Bardzo proszę, pan Szymon…

Legislator w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu
Szymon Giderewicz:

W związku poprawką piątą mogą pojawić się wątpliwości, czy poprawka ta nie
wykracza poza materię ustawy przekazanej do Senatu. Dziękuję.

Przewodniczący Jan Wyrowiński:

Czy ktoś z panów senatorów chce zabrać głos? Nie ma zgłoszeń.
Zatem kto jest za przyjęciem tych poprawek, za poparciem poprawek piątej i je-

denastej? (6)
Kto jest przeciwny? (6)
Kto się wstrzymał? (5)
Czyli było 5 – 6 – 5. Tak?
(Głos z sali: Nie, 6 – 6 – 5)
A, 6 – 6 – 5, a więc nie było większości. Zatem te dwie poprawki nie uzyskały

poparcia większości.
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Przechodzimy do poprawki szóstej.
Rząd w dalszym ciągu podtrzymuje poparcie, tak? To była wspólna poprawka

obydwu komisji. Nie ma głosów w tej sprawie.
Kto jest za przyjęciem tej poprawki szóstej? (17)
Dziękuję. Stwierdzam poparcie tej poprawki.
Teraz mamy siódmą poprawkę, poprawkę mniejszości Komisji Gospodarki Na-

rodowej. Chodzi w niej o to, aby obniżyć uciążliwość kary – z 15 tysięcy zł do
10 tysięcy – za niestosowanie się do przepisów tej ustawy.

Rząd, jak rozumiem w dalszym ciągu jest przeciwny. Tak?

Dyrektor Departamentu Transportu Drogowego
w Ministerstwie Infrastruktury
Andrzej Bogdanowicz:

Tak.

Przewodniczący Jan Wyrowiński:

Nie ma uwag Biura Legislacyjnego.
Kto z panów senatorów jest za przyjęciem tego wniosku mniejszości? Bardzo

proszę. (8)
(Głos z sali: To poprawka siódma?)
To jest poprawka siódma w zestawieniu.
Kto jest przeciwny? (9)
Kto się wstrzymał? (0)
Dziękuję. Było 9 przeciw, a 8 za. Tak? Czyli poprawka nie uzyskała poparcia

komisji.
Poprawka ósma, bardzo proszę.
Panie Dyrektorze, rząd w dalszym ciągu ją popiera, tak? Tak. Nie ma innych

głosów.
Kto z panów senatorów jest za przyjęciem poprawki ósmej w zestawieniu wnio-

sków? (18)
Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie tej poprawki.
Teraz mamy poprawkę dziewiątą, zgłoszoną przez pana senatora Gruszkę

w czasie obrad. Jej przyjęcie wykluczy głosowanie nad poprawką dziesiątą.
Stanowisko rządu?

Dyrektor Departamentu Transportu Drogowego
w Ministerstwie Infrastruktury
Andrzej Bogdanowicz:

Jesteśmy za utrzymaniem rocznego okresu dostosowania, czyli za odrzuceniem
tej poprawki.

(Przewodniczący Jan Wyrowiński: Rozumiem. I za poprawką dziesiątą, tak?)
Tak.
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Przewodniczący Jan Wyrowiński:

Jeżeli pan senator Gruszka już nie chce… Albo w ostatnim słowie…

Senator Tadeusz Gruszka:

Proszę o poparcie mojej poprawki z o sześciomiesięcznym okresem, a więc o li-
kwidację patologii, która była do tej pory.

Przewodniczący Jan Wyrowiński:

Rozumiem.
Nie ma innych głosów. Przystępujemy więc do głosowania.
Kto jest za poparciem tej poprawki? (6)
Kto jest przeciwny? (9)
Kto się wstrzymał? (2)
Dziękuję. Zatem poprawka nie uzyskała poparcia.
Przechodzimy do poprawki dziesiątej.
Kto z panów senatorów jest za przyjęciem tej poprawki? (11)
A, rząd jest za.
Kto jest przeciwny? (0)
Kto się wstrzymał? (7)
(Głos z sali: Czyli reszta.)
Dziękuję. Stwierdzam, że komisje większością głosów poparły tę poprawkę.
Poprawka jedenasta już została przegłosowana.
I poprawki dwunasta i trzynasta. Są to poprawki, które obie komisje już przyję-

ły. Rząd w dalszym ciągu jest do nich pozytywnie nastawiony. Jeżeli nie ma sprzeci-
wu, to przegłosowalibyśmy je obie razem. Nie ma sprzeciwu.

Zatem kto z panów senatorów jest za poparciem poprawek dwunastej i trzyna-
stej? (18)

Dziękuję. Stwierdzam, że połączone komisje poparły te poprawki.
Senatorem sprawozdawcą będzie senator…
(Głos z sali: Smulewicz.)
…Smulewicz, tak? Pan senator Smulewicz. Nie ma innych propozycji. Zatem

połączone komisje akceptują tę kandydaturę.
Dziękuję, Panie Dyrektorze, dziękuję panom senatorom i panu Szymonowi.
Zamykam posiedzenie połączonych komisji.

(Koniec posiedzenia o godzinie 19 minut 33)
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